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Motie ~eng*: duur inkoopovereenkomst jongerenwerk en een budget 

gedreven inkoop. 

De raad van de gemeente Twenterand in vergadering bijeen op dinsdag 22 april 2025 

Constaterende dat: 

• Dat de Subsidieregeling jongerenwerk Twenterand 2024 en 2025 afloopt en niet verlengd kan 
worden op basis van de huidige ASV. 

• Dat vanaf 1 januari 2027 binnen de gemeente Twenterand de subsidie verstrekking plaats 

vindt op grond van de nieuwe ASV met nieuwe subsidie regelingen inclusief afwegingen voor 

inkoop of subsidie. 

• Dat het college van B en W op 25 maart 2025 een raadsinformatiebrief aan de raad heeft 

gestuurd met het besluit om over te gaan tot inkoop van het jongerenwerk in Twenterand 

vanaf 1 januari 2026. 

• Er de vraag voorligt of de inkoop voor het jongerenwerk voor de periode van 1 jaar plaats vindt of 

voor een langere periode. 

Overwegende dat: 

• Er door het eerder moeten starten van de inkoop voor het jongerenwerk (1-1-2026) dan de 
inkoop voor overige activiteiten binnen het (lokale) sociale domein er sprake kan zijn van 
ongelijke looptijden en duur van inkoopcontracten. 

• Het voor de uitvoer van het jongerenwerk van belang is dat de looptijd voor langere duur is 
vanwege continuïteit en stabiliteit. 

• Er gestuurd wordt op kwaliteit met als belangrijkste kenmerken: vernieuwing, innovatie, 
continuïteit, stabiliteit en lokale betrokkenheid. 

Verzoekt het college: 

• Om een inkooptraject te starten voor het jongerenwerk voor een langere periode van 

minimaal 4 jaar. 

• Het inkooptraject voor het jongerenwerk uit te voeren op basis van budget gedreven inkoop, 

waarmee er wordt gewerkt met een van te voeren vastgesteld budget en alleen kwaliteit en 

activiteiten (preventief) bepalend is in keus voor de uitvoerende partij. 

• Te zorgen voor een gelijk (financieel) speelveld zodat alle partijen (gesubsidieerd en 

commercieel) de mogelijkheid hebben om zich in te kunnen schrijven. 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Partij van de Arbeid-GroenLinks - Stephan Reusken —Tom Vollering -GBT Carla Hilberink - CU 
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Motie: wensen randvoorwaarden inkoop ASV 

De raad van de gemeente Twenterand in vergadering bijeen op dinsdag 22 april 2025 

Constaterende dat: 

• De gemeente Twenterand met ingang van 1 januari 2027 start met een nieuwe ASV inclusief 

nieuwe subsidieregelingen en een afwegingskader voor subsidie of inkoop. 

• Dat het bepalen welke activiteiten in aanmerking komen voor subsidie dan wel inkoop is 

voorbehouden aan het college. 

• Dat het college pas een definitief besluit neemt over inkoop of subsidie, nadat de raad een 

besluit heeft genomen over het vervolg van het nieuwe subsidiebeleid en het bedrag wat 

hiervoor nodig is van € 900.000. 

Overwegende dat: 

• De ASV gaat over lokale activiteiten die van belang zijn in het sociale domein en bijdrage 

leveren aan meedoen en sociale cohesie voor alle inwoners in de gemeente Twenterand. En 

in het bijzonder inwoners die ondersteuning nodig hebben. En versterkt worden door het 

college aan aanvragers voor activiteiten die bijdragen aan gemeentelijke doelen op de 

volgende beleidsterreinen: 

a. sociale zaken; 

b. maatschappelijke ondersteuning; 

c. gezondheidszorg; 

d. educatie van kinderen en volwassenen; 

e. jeugd; 

f. openbare orde en veiligheid; 

g. openbare ruimte; 

h. duurzaamheid; 

i. cultuur, recreatie en toerisme; 

j. economie en werkgelegenheid; 
k. sport en bewegen; 

I. leefbaarheid. 

• Dat de nieuwe ASV met ingang van 1 januari 2027 een grote operatie is met veel impact voor 

alle organisaties die nu subsidie ontvangen van de gemeente Twenterand. 

• Dat dit vraagt om zorgvuldigheid bij de uitvoering en te de ondernemen stappen om te 

komen tot subsidieregelingen en inkooptrajecten. 

• De raad weliswaar niet gaat over de keuze van inkoop of subsidie maar wel uitgangspunten 

kan vast kan stellen die van belang zijn bij de uitvoering voor de inkoop. 
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Verzoekt het college: 

• Om bij de inkoop met de volgende uitgangspunten' te werken: 

- Inkoop trajecten worden gestart met een marktverkenning (wat is er nodig?); 

- Lokale inbedding en kennis van de lokale infrastructuur van belang is; 

Een budget gedreven inkoop (kwaliteit is leidend); 

Een gelijk speelveld voor alle partijen die zich willen inschrijven en willen meedoen bij de 

inkoop (gelijke startpositie en gelijke kansen) 

- Er rekening wordt gehouden met financiële positie van inschrijvers en dat er financiële 

mogelijkheden voor gesubsidieerde organisaties om aan aanbesteding deel te nemen. 

- ISO normering is geen eis, er wordt gevraagd beroepsregistratie en eventuele 

kwaliteitskaders (bijvoorbeeld lid van een landelijke vereniging) 

- Inzet van ervaringsdeskundigen (want dit zijn "kennisdeskundigen") 

- In wordt gezet op innovatie en doorontwikkeling (want de maatschappij verandert 

voortdurend). 

De administratieve last tot een minimum wordt beperkt en monitoring plaats vindt op 

effect van inzet en uitvoering van de activiteiten en ondersteuning. 

• Bij de start van de inkooptrajecten en de mogelijke keuze van samenvoegen van percelen die 

te doen op basis van samenhang en specialisme van de werkzaamheden. 

• Voor de start van de inkooptrajecten (en de mogelijke samenvoegingen van percelen ) de 

raad hierover te informeren. 

• Op termijn de raad te informeren over resultaten en effecten van de nieuwe uitvoering van 

de nieuwe ASV en inkoop. 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Partij van de Arbeid-GroenLinks — Stephan Reusken 

CU - Carla Hilberink 

1Voorbeeld: Movisie: leidende principes 
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Motie: Beloofd is beloofd 
De raad van de gemeente Twenterand in vergadering bijeen op dinsdag 22 april 2025 behandeld 

agendapunt 10 'Uitwerking van de moties 2023-M05 en 2024-M19 ontwikkeling Roelofsbrink Den Ham' 

Constaterende dat: 

• Het college beloofd op 19 maart 2019 aan de inwoners rondom de Roelofsbrink, een groene 

invulling van de Roelofsbrink het meest wenselijk is. 

• Vier fracties in de gemeenteraad van 30 mei 2023 hebben beloofd middels aangenomen motie 

'Groene Inclusieve speelruimte omgeving Brede School Den Ham': de gebiedsontwikkeling 

Roelofsbrink vorm te geven en te realiseren van inclusieve speelruimte/ -tuin, openbaar, 

veiligheid, verkeer en groen. 

• Vier fracties in de gemeenteraad van 16 juli 2024 hebben beloofd middels aangenomen motie 

'Roelofsbrink Den Ham locatie 'groene 'inclusieve speeltuin' het college hebben verzocht: 

"De groene plannen met betrekking tot de Roelofsbrink Den Ham de hoogste prioritering te geven, 

waarbij in 2024 wordt begonnen met de uit werking daarvan." 

Overwegende dat: 

• De bewoners rondom de Roelofsbrink al 13 jaar wachten op de herontwikkeling van dit terrein. 

• Gedane belofte en gecreëerde verwachtingen moeten worden nagekomen. 

• De aangenomen moties niet zijn uitgevoerd. 

• De gemeente een betrouwbare partner moet zijn. 

Verzoekt het college: 

• De ingediende moties 2023-MO5 en 2024-M19 dit jaar uit te werken zoals beschreven. 

• Het terrein van het oude Roelofspand binnen 4 weken te ontruimen van bouwhekken en 

materialen, te egaliseren en in te zaaien. Hiermee worden gevaarlijke situaties opgeheven en de 

locatie verfraaid, totdat de moties zijn uitgewerkt. 

• De mogelijkheden te onderzoeken of er woningbouw mogelijk is achter Dorpstraat 8 

(parkeerplaats) en in gesprek te gaan met de bewoners van Dorpstraat 14, welke een toezegging 

hebben om nog 2 woningen te bouwen, deze percelen grenzen aan elkaar. 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Vriezenveen, dinsdag 22 april 2025 

Namens, 

GemeenteBelangen Twenterand - Gerrit Laarman ChristenUnie - T. Huisjes 

VVD - Erik Kobes 
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Motie: Zorgvuldig en gedragen pilot terrastijden 
De gemeenteraad van Twenterand, in vergadering bijeen op dinsdag 22 april 2025, 

behandelend agendapunt 11 'Wijzigen APV Twenterand 2023' 

Gelezen het voorstel tot wijziging van de Algemene Plaatselijke Verordening (APV) inzake 

het mogelijk maken van een experiment met verruimde terrastijden, 

Constaterende dat: 

• De gemeenteraad in december 2023 een duidelijke opdracht heeft gegeven om 

verruiming van terrastijden te verkennen via een zorgvuldig participatieproces. 

• In dat proces alle betrokkenen — ondernemers, gebruikers én omwonenden —

gehoord moesten worden. 

• Uit de voorliggende stukken blijkt dat het participatieproces beperkt is geweest in 

representativiteit en uitvoering. 

• Zelfs Koninklijke Horeca Nederland heeft gevraagd het participatierapport in te 

trekken. 

• Het huidige voorstelvoor een pilot onvoldoende heldere kaders bevat en 

onvoldoende tegemoetkomt aan de behoefte aan participatie en draagvlak. 

Overwegende dat: 

• Twenterand gebaat is bij een levendig en aantrekkelijk horeca-aanbod dat 

bijdraagt aan leefbaarheid en economische vitaliteit. 

• Verruiming van terrastijden alleen verantwoord is indien zorgvuldig onderbouwd 

en gedragen door de samenleving. 

• Een pilot alleen effectief en legitiem kan zijn als vooraf duidelijke criteria zijn 

vastgesteld, zoals: 

- wijze van meten van succes; 

- betrokkenheid van omwonenden; 

- rol van gemeente, politie en hulpdiensten en 

- eisen aan ondernemers ten aanzien van communicatie en 

overlastbeperking. 
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Verzoekt het college: 

1)Voorafgaand aan de start van de pilot, een volwaardig participatieplan te ontwerpen, 

waarin ondernemers, omwonenden, hulpdiensten en andere belanghebbenden 

daadwerkelijk worden betrokken. 

2) Voor de start van de pilot heldere en toetsbare criteria op te stellen voor het succes 

en verloop van de pilot, inclusief meetmomenten en terugkoppeling aan de raad. 

3) De APV wordt gewijzigd. Op basis van resultaten van de pilot besluiten we in het 

najaar over het behoud, aanpassen of verwijderen van het betreffende APV artikel. 

En gaat over tot de orde van de dag. Vriezenveen, dinsdag 22 april 2025 

Namens, 

Gemeentebelangen Twenterand - Rik Pape 

ChristenUnie - Martha van Abbema 

PvdA/Groen Links - Stephan Reusken 

SGP-Jan Jonker 

VVD - Erik Kobes 
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Motie: Zorgvuldig en gedragen pilot terrastijden 
De gemeenteraad van Twenterand, in vergadering bijeen op dinsdag 22 april 2025, behan elend 

agendapunt 11 'Wijzigen APV Twenterand 2023' 

Gelezen het voorstel tot wijziging van de Algemene Plaatselijke Verordening (APV nzake het mogelijk 

maken van een experiment met verruimde terrastijden, 

Constaterende dat: 
• De gemeenteraad in december 2023 een duidelijke opdracht heeft ge even om verruiming van 

terrastijden te verkennen via een zorgvuldig participatieproces. 

• In dat proces alle betrokkenen — ondernemers, gebruikers én • wonenden — gehoord moesten worden. 

• Uit de voorliggende stukken blijkt dat het participatieproces beperkt is geweest in representativiteit en 

uitvoering. 

• Zelfs Koninklijke Horeca Nederland heeft gevraa het participatierapport in te trekken. 

• Het huidige voorstel voor een pilot onvoldo de heldere kaders bevat en onvoldoende tegemoetkomt 

aan de behoefte aan participatie en dram lak. 

Overwegende dat: 
• Twenterand gebaat is bij een lev dig en aantrekkelijk horeca-aanbod dat bijdraagt aan leefbaarheid en 

economische vitaliteit. 
• Verruiming van terrastijden een verantwoord is indien zorgvuldig onderbouwd en gedragen door de 

samenleving. 
• Een pilot alleen effect en legitiem kan zijn als vooraf duidelijke criteria zijn vastgesteld, zoals: 

- wijze van m en van succes; 
- betrokke eid van omwonenden; 
- rol van emeente, politie en hulpdiensten en 
- eise aan ondernemers ten aanzien van communicatie en overlastbeperking. 

Verzoek et college: 
1)Voo fgaand aan de start van de pilot, een volwaardig participatieplan te ontwerpen, waarin 

ondernemers, omwonenden, hulpdiensten en andere belanghebbenden daadwerkelijk worden 

betrokken. 
2) Voor de start van de pilot heldere en toetsbare criteria op te stellen voor het succes en verloop van 

de pilot, inclusief meetmomenten en terugkoppeling aan de raad. 

3) De Apv pas te wijzigen als aan bovenstaande punten is voldaan, bij voorkeur tijdens de eerstvolgende 

raadsvergadering. • 

En gaat over tot de orde van de dag.,  Raadsverg ering d.d apc))  zo2,5-
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Namens, 

GemeenteBelangen Twenterand - Rik Pape ChristenUnie - Martha van Abbema 

PvdA/GroenLinks - Stephan Reusken SGP—Jan Jonker 

VVD — Erik Kobes 
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Motie: Voorwaarden VVGB omgevingsvergunning 
McDonald's 

De raad van de gemeente Twenterand in vergadering bijeen op 22 april 2025, behandelend het 
besluit m.b.t. de omgevingsvergunning voor het bouwen van de McDonald's 

Constaterende dat: 

• Naast andere uitgesproken bedenkingen er zorgen zijn over de verkeersveiligheid bij de 
ontwikkeling van de McDonald's op deze locatie. 

• De gemeente alleen de ingediende varianten van de initiatiefnemer heeft beoordeeld. 

Overwegende dat: 

• Bij alle ontwikkelingen die de gemeente mogelijk wil maken de veiligheid een van de 
basisvoorwaarden is. 

• De gemeente verantwoordelijk is om zich ervan te vergewissen op welke wijze de 
ontwikkelingen op een veilige manier gerealiseerd kunnen worden en dit onafhankelijk te 
laten adviseren door deskundigen met eventuele input vanuit de omgeving. 

Verzoekt het college: 

Voordat een verklaring van geen bedenking afgegeven kan worden eerst een second opinion 
(veiligheidsscan) uit te laten voeren door een onafhankelijk verkeers(veiligheid) deskundig 
bureau. En de resultaten hieruit mee te nemen in de verdere besluitvorming. 
En de Raad te informeren over de uitkomsten van het onderzoek en de verdere besluitvorming. 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Vriezenveen, 22 april 2025 

SGP: Jan Jonker PVV: Jeroen Ahrens PvdA/GL: Stephan Reusken 
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TWENTERANO 

MOTIE VREEMD 

Gemeentelijk welzijn bevorderend initiatief voor mensen met een beperking. 

De raad van de gemeente Twenterand bijeen in de vergadering van 22 april 2025 

Constaterende dat: 

• De Gemeente Twenterand als rechtspersoon een dienende functie heeft naar haar inwoners. Zij het welzijn van 
alle inwoners als hoogste goed dient en bewaakt. Zij zich dagelijks inzet voor de verschillende doelgroepen 
binnen haar gemeente grenzen. Zij zich uitdrukkelijk inzet om een ieder tot haar recht te laten komen. 

Overwegende dat: 

• De Gemeente Twenterand bestuurlijk gezien en in samenspraak met de Raad allerlei nieuwe initiatieven 
bespreekt en in overweging neemt. Daarvoor vergunningen verleent aan exploitanten van attracties en subsidies 
verleent aan instellingen en initiatiefnemers, die plezier en welzijn van haar inwoners ten behoeve van diverse 
doelgroepen bevordert. Initiatieven en aanvragen toetst aan haar doelen. De Gemeente Twenterand die met haar 
Raad daar waar mogelijk steeds "Inclusiever" wil denken en handelen. 

Verzoekt het college van burgemeester en wethouders: 

• Het checken van de toegankelijkheid en inclusie van een evenement onderdeel te laten zijn van het proces tot 
vergunnen door middel van een gesprek of een vraag op het aanvraagformulier; 

• Te beginnen bij nader te bepalen dagdeel en aantal uren van een "Prikkelarme Kermis" ( bv 2 uur zonder 
lichtshow en geluid.) 

• Dat prijzen conform blijven en toegankelijkheid voor meervoudig beperkte mensen gegarandeerd is. 
• Dat hulpdiensten, als begeleiders en vrijwilligers, vrije toegang hebben in de attractie of tijdens een voorstelling of 

activiteit. 
• Dat Gemeente Twenterand dit nieuwe initiatief aankondigt en tijdig communiceert met zorg-verlenende instanties 

in haar Gemeente en het platform "Inclusief Twenterand". 
• Dat dit in eerste plaats geldt voor 1 kern waar dit soort initiatieven worden vergund of subsidies worden verleend. 

en gaat over tot de orde van de dag. 
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Vriezenveen, 22 april 2025 

Namens CDA Fractie Gerhard Tge 
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Twenterand 

Motie vreemd aan de orde: Bijdrage Wensambulance Vroomshoop 
De gemeenteraad van Twenterand, in vergadering bijeen op dinsdag 22 april 2025 

Constaterende dat: 
• De gemeenteraad eerder al Voedselbank Manna en de Speelgoedbank een bijdrage beschikbaar hebben 

gesteld voor respectievelijk voedselpakketten en speelgoed à € 10.000. Dit is enorm gewaardeerd. 

• Sinds enkele weken er een in de gemeente Twenterand, en wel in Vroomshoop, een Wensambulance is 

gestationeerd met een eigen onderkomen. Er moet echter nog het één en ander gebeuren alvorens het 

officieel in gebruik te nemen. 

Overwegende dat: 
• De Wensambulance zich inzet om de laatste wensen te vervullen van tientallen terminaal zieke 

patiënten. Dit zorgt ook voor de nabestaanden tot onvergetelijke momenten. 
• De Wensambulance de laatste wensen kan vervullen door inzet van vele tientallen vrijwilligers uit de 

gemeente Twenterand. 
• Uit de bijdragen van sponsoren - ook in natura - en donateurs blijkt dat het draagvlak voor de 

Wensambulance Vroomshoop groot is. 

Verzoekt het college: 
1) De Wensambulance Vroomshoop eenmalig een bijdrage van € 10.000 beschikbaar te stellen om 

opstartkosten te kunnen financieren. 
2) De bijdrage te dekken uit de Reserve Uitwerking Coalitieakkoord. 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Vriezenveen, dinsdag 22 april 2025 

Namens, 
GemeenteBelangen Twenterand - Marcus Elzinga 

PvdA/GroenLinks - Stephan Reusken 

SGP - Jan Jonker 

ChristenUnie - Martha van Abbema 

PVV - Jeroen Ahrens 

VVD — Erik Kobes 
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